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1. СЛУХАЛИ: зав. каф. «СГМ», д.т.н., доц. Караєва О.Г., зав. каф. 

«ТКМ», доц. Пеньова О.В.., доц. каф. ТССАПК Болтянську Н.І., зав. каф. 



«МВЗ», доц.. Кувачова В.П., проф.. каф. «МСТТ» Панченко А.І. про аналіз 

результатів проходження студентами виробничих практик на факультеті 

Зав. каф. «МВЗ» Кувачов В.П.:  за кафедрою закріплена 21 МБ АІ 

група, яка навчається на дуальному навчанні, був складений звіт 

прийому звітів по практиці, в результаті прийому ми позитивно 

оцінили тих студентів, які звітували і залишилися у нас студенти, які не 

здали практику, які були на закордонній практиці. Вони зараз прибули, 

на період ПМК-1 ми організуємо прийом. Інші студенти, які були у нас 

на практиці отримали відповідну оцінку. Звіт ми зробили та передали у 

деканат. 

Доц. каф. «ТССАПК» Болтянська Н.І. – за кафедрою були закріплені 24 

та 22 групи МБ АІ. 12 вересня ми зібрали всіх студентів практики. Всі 

практики захищені. Підписи в відомостях стоять, питання закрите. 

Проф. каф. «МСТТ» Волошина А.А. : за кафедрою закріплена 22 група 

МБ АІ. Майже всі студенти пройшли практику. Практика відбвалась у 

вигляді конференції, на який був присутній Якунічев Ю.О. та всі 

викладачі кафедри, тобто всі студенти захистили у нас звіти, 

залишилась тільки Пінжаєва Л.С., так як знаходиться на закордонній 

практиці. 

Зав. каф. «СГМ» старший науковий співробітник, доц. Караєв О.Г.: 

захист відбувся з 20.09.2021 по 23.09.2021: групи 41 АІ та 31 САІ, 32 

САІ, 33 САІ та 23 МБ АІ. С бакалаврами загальна кількість 137 

студентів. Плюс магістри 44 студенти. На даний час картина така: 

присутній був Якунічев Ю.О. на засіданні і керівники груп. 41 АІ 

захищено 40%, 31 САІ – 67%, 32 САІ – 33%, 33 САІ – 31 % та 23 МБ АІ 

– 44%. Є такі, які неправильно оформили звіти і вони були направлені 

на допрацювання звітів. Тобто вони були, але звіти не були прийняті із-

за неправильно оформлених документів. Вони обіцяли на ПМК 

повернутися з оформленими звітами. Але є і такі, з якими не має 

зв’язку. З’ясовуємо, чому з ними не має зв’язку. 

Зав. каф. «ТКМ» доц. Пеньов О.В.: на кафедрі була одна велика 

практика виробнича на машинобудівних підприємствах. Практика 

проходила відповідно приказу з 3.06.2021 по 28.06.2021. Вона 

проходила на різноманітних підприємствах таких як Оріхівський завод, 

мелітопольський завод турбокомпресор, «Руслан-комплект», кафедрі 

«ТКМ», ну і різноманітні підприємства. З 155 студентів з’явилось 141 

студент. Всі роботи зі студентами були проведені, такі як збори 

студентів, всі студенти отримали програми практики. Керівниками 

практики були 21 САІ Бакарджиєв Р.О, Черкун В.В., 22 САІ Чернишова 

Л.М., Сушко О.В., 32 АІ Парахін О.О., Черкун В.В., 11 АІ Сушко О.В., 

Парахін О.О., 23 САІ Сушко О.В., Колодій О.С.  14 студентів не здали 

звіти. З них з 11 студентами ми не знайшли зв'язок. З них 1 

відраховано, 2 знаходяться на закордонній практиці. Всі студенти, яку 



прийшли, вони прийшли в термін. Був Якунічев Ю.О., були 

конференції, які проходили. Середній бал 21 САІ 4,28; 22 САІ 3,9; 23 

САІ 3,9. Зараз проводяться заходи, що студенти з’являться. Ми 

звертались до кураторів  

Зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчук К.О.:  на нашої кафедрі проходили 

на першому курсі бакалаврата практику навчальну, за її результатами 

всі студенти отримали позитивні результати, практика проводилась на 

базі нашої практики, 31 СГМ група проводилась виробнича практика га 

різноманітних підприємствах. Всього 27 студентів пройшло практику і 

практики магістрів: 16 здобувачів освіти пройшли цю практику. Не 

з’явився один студент у зв’язку з проходженням закордонної практики. 

З 16 студентів лише три отримали оцінку задовільно. 

ВИСТУПИЛИ: проф. Кюрчев С.В. – Володимир Петрович, 

продовжуйте роботу зі студентами, які прибули з закордонної практики і 

надайте інформацію в деканат. 

Декан факультету проф. Кюрчев С.В. –  Олександр Гнатович, чому 

немає жодної доповідної записки стосовно тих студентів, з якими не 

має зв’язку та яких ви не можете знайти. 

Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – зараз прошу завтра на нараду 

Караєва О.Г. та Пеньова О.В. до мене в деканат, будемо вирішувати це 

питання стосовно заліка практики студентами. 

 

ВИРІШИЛИ: 1.1 Інформацію прийняти до відома. 

 

2. СЛУХАЛИ: голову методичної комісії факультету, доц. СМЄЛОВА А.О. 

про підготовку до державної атестації здобувачів ступеня вищої освіти «Магістр» 

другого року навчання та затвердження тем дипломних проектів(робіт) 4к ОС 

«Бакалавр» та 2к ОС «Магістр» 

 Доц. каф. «ТССАПК» Смєлов А.О.: я проаналізував методичне 

забезпечення, яке викладено на сайтах кафедр стосовно дипломного і 

курсового проектування. Чому ще курсове проектування, тому що ви знаєте, 

що курсове проектування повинно входити до дипломного проекту або 

роботи. Знайшов багато зауважень, які будуть розіслані завідувачам кафедр. 

Не зрозуміло, чому на кафедрі «МВЗ» методичне забезпечення у двох 

варіантах. «ТССАПК» зауважень немає. «МСТТ» - методичні вказівки до 

дипломного проектування є, курсове проектування відсутнє. «СГМ» - треба 

переглянути методичне забезпечення, далі методичні вказівки повинне бути 

дипломне проектування, а у вас дипломна робота, методичні вказівки 2017 

року. «ТКМ» - переробити методичну вказівку по дипломному 

проектуванню. «ОПХВ» - методичні вказівки курсової роботи не 

співпадають. Треба видалити зайві. По дипломному проектуванню 

методична вказівка відсутня. «ТМКП» - все добре, в наявності є методичні 

вказівки, за виключенням курсової роботи «Промисловий дизайн». Що 



стосується магістрів: каф. «МВЗ» - все добре. «ТССАПК» - методичні 

вказівки не по всім розділам. КР та ДР. «ТСТТ» - методичні вказівки треба 

переглянути тематику, тому що вони не відповідають тим вимогам, які є. 

Курсова робота – відсутні методичні вказівки. «СГМ» - відсутні методичні 

вказівки. «ОПХВ» - методичні вказівки потрібно переглянути, до дипломної 

роботи, вона 2016 року треба оновити.  На сайтах викладені методичні 

вказівки 2011 року. Будь ласка, звертайтесь в методичну комісію за 

роз’ясненням стосовно нових вимог. В цілому, стан не дуже поганий, але є 

деякі недоліки. Я пропоную розіслати цю інформацію завідувачам кафедр та 

усунути недоліки. 

ВИСТУПИЛИ: Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – шановні 

завідувачі, доц. Смєлов А.О. зробив ретельний аналіз, тому прошу до 

наступної п’ятниці усунути усі зауваження голови методичної комісії. 

З 25.10.2021 року прошу Андрія Олександровича перевірити усунення 

зауважень. В нас дуже багато дипломників: бакалаврів 

«Агроінженерія» - 135, «Галузеве машинобудування» - 27 студентів. 

Магістрів «Агроінженерія» - 145 студентів, «Галузеве 

машинобудування» -  16 студентів. Шановні викладачі, кожні два тижні 

будемо подавати відсоток готовності дипломних проектів. Стосовно 

цього питання зав. каф. «МВЗ» Кувачов В.П. і голова методичної 

комісії доц. Смєлов А.О. призначають дату та проводять розширене 

засідання методичної комісії. 

ВИРІШИЛИ: 2.1 Інформацію прийняти до відома. 

 2.2. Зауваження стосовно методичного забезпечення 

усунути. 

  2.3 Теми дипломних проектів (робіт) 4к ОС 

«Бакалавр»  та 2к ОС «Магістр» затвердити 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» -  22 

ПРОТИ – немає 

УТРИМАЛИСЬ - немає 

 

Рішення про затвердження тем дипломних проектів(робіт) 4к ОС 

«Бакалавр» та 2к ОС «Магістр» прийнято 

одноголосно 

3.  СЛУХАЛИ: голову методичної комісії факультету доц. СМЄЛОВА А.О. 

та заступника декана з навчально-виховної роботи ПАЛЯНИЧКУ Н.О. про 
ефективність функціонування сайтів кафедр, сайту факультету та освітнього порталу, 

ведення електронних журналів 

 Доц. Смєлов А.О. – я перевірив освітній портал, тому є багато 

зауважень, особливо тих дисциплін, на яких залишились робочі програми 

торічні. Дуже багато зустрічається, коли користувачі підписані без груп. На 

кафедрі «МСТТ» робочі програми без компетенцій. Також проф Леженкін 

О.М. робоча програма без компетенцій. Багато дисциплін, наприклад, 

«Інженерна механіка» взагалі нічого немає. «Процеси і апарати» нічого 



немає. Далі, сілабуси на освітньому порталі не потрібні. Я пропоную також 

розіслати по кафедрам цю інформацію. Форми звітів бажано розмістити на 

сайтах кафедр, а на порталі зробити посилання. Стосовно електронних 

журналів: дуже багато дисциплін, де викладачі не працюють з журналами: 

інженерна механіка (ПМ) 21 ГМ, інженерна механіка (механіка матеріалів і 

конструкцій) 11 САІ, інженерна механіка 21 ПМ, аграрна інженерія (21 

МБАІ, 212 МБ АІ, 213 МБАІ), альтернативні джерела енергії  (11 СГМ, 31 

ГМ). І таких дисциплін багато. Машини, автомати та робототехнічні 

комплекси (21 СГМ,  41 ГМ), машиновикористання техніки в тваринництві 

(11 МБ АІ), машини, автомати та потокові лінії (31 ГМ), методологія 

наукових досліджень (21 МБ АІ), трактори та автомобілі зовсім не працюють 

(31 АІ, 32 АІ, 21 САІ, 22 САІ, 23 САІ. 33 САІ, 41 АІ). Я теж пропоную 

надіслати цю інформацію для завідуючих кафедр. 

 Заступник декана доц. Паляничка Н.О.: стосовно роботи на сайтах 

кафедр: робота на сайтах наших кафедр ведеться постійно, моніторинг 

здійснюється у нас постійно науково-методичним центром, центром 

інформаційних технологій, біометричними параметрами, які наближені до 

міжнародних рейтингів, тобто це показник рейтингу нашого університету. 

Своєчасне оновлення також впливає на показники рейтингу нашого 

університету. Більшість кафедр в нас працюють, але також є деякі 

зауваження: ретельніше треба працювати, виправити інформацію, озвучену 

на ректораті. На першому місці кафедра «ТССАПК», вона неодноразово 

займає перше місце на моніторингу сайтів кафедр. 

 Голова науково-методичного центру Болтянська Н.І.: кожний викладач 

повинен переглянути свій профіль, не дуже гарно, коли ми заходимо на 

профіль викладача в показники професійної активності, а в нього захист 

дисертації в 2011 році, або рецензування, яке було в 2015 році. Тобто 

інформація повинна бути актуальною за п’ять років.  Тобто завідувачі 

перегляньте показники професійної активності, щоб вони були актуальними 

за п’ять років. Далі, якщо було стажування, воно повинно бути підкріплено 

або ксерокопією довідки про стажування, або звітом. Також повинне бути 

оновлення статей. Я дивилась, у деяких викладачів остання публікація за 

2014 рік. Зверніть увагу на наукові гуртки. Обов’язково  там повинні бути і 

результати роботи за минулий рік. План роботи гуртка повинен бути. 

Сілабуси та робочі програми повинно викласти на сайті кафедр. Тому що 

освітній портал, на якому є робочі програми в нас закритий, зовнішній 

користувач не може їх бачити. Всі документи повинні лежати у вільному 

доступі. Доц. Дереза О.О. буде ходити зі списком по кафедрам з перевіркою, 

що потрібно бути на кафедрі. Повинні бути протоколи, в яких було 

обговорено результати рейтингу, обговорення результати моніторингу 

методичного забезпечення, перевірки освітнього порталу. 

 ВИСТУПИЛИ: Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – я пропоную 

також розіслати кожному завідувачу кафедри та до наступної п’ятниці , 

22.10.2021 року також усунути ці зауваження. Ми це питання розглянемо ще 



на наступному засіданні вченої ради стосовно усунення зауважень. І 

подивимось, хто виправив помилки, а хто не виправив. 

ВИРІШИЛИ:  3.1 Інформацію прийняти до відома. 

 3.2 Посилити роботу над ефективністю функціонування 

                             сайтів кафедр, освітнього порталу, ведення 

електронних журналів 

 

 

4. СЛУХАЛИ: заступника декана з наукової роботи доц. МІТІНА В.М. про 
організацію і підготовку до участі студентів у щорічних конференціях, конкурсах та 

студентських олімпіадах 

 Заступника декана доц. Мітіна В.М.: до сьогоднішнього дня будуть 

направлені студентські роботи на обласний тур. Від факультету буде направлено 

21 робота. 12 робіт від кафедри «ТМКП», 8 робот від кафедри «МВЗ», 

«ТССАПК» - 1 робота.. Планується участь на перший тур 44 роботи. По 

кафедрам:»МВЗ» 10 робот, «ТМКП» - 14 робот, «ТССАПК» - 5 робіт, «МСТТ» - 

3, «СГМ» - 4 роботи, «ОПХВ» - 6, «ТКМ» - 3 роботи. В цьому році планується 65 

роботи. На Запорізький конкурс буде відправлятися 20 робот. Перший тур буде 

тривати до 20 листопада, необхідно роботи здати до 10 листопада. Тенденція 

збільшення участі студентів в наукових роботах є. 
  

ВИСТУПИЛИ: Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – яка динаміка 

зростання з тим роком? 

Доц. Мітін В.М. – збільшення на три роботи, але це без участі у 

другому турі. 

Декан факультету проф. Кюрчев С.В – продовжуємо працювати у 

цьому дуже важливому напрямку. 

ВИРІШИЛИ:  4.1 Інформацію прийняти до відома. 

  

 

5. Різне 

СЛУХАЛИ:  проф. Кюрчева С.В.: доводжу інформацію про вакцинацію. 

На нашому факультеті вакциновано 87% науково-педагогічного складу. 86% 

результати вакцинації співробітників. Вийшов наказ про обов’язкову вакцинацію. 

Наказ цей зареєстрований в міністерстві юстиції. Там є три категорії, з яких є 

наша: вища освіта. Тому підкреслюю для всіх співробітників вакцинація 

обов’язкова. Є перелік протипоказань і згідно цього переліку буде прийматися  

відмова від вакцинації. Тому що з 8 листопада ці співробітники будуть 

направлені у відпустки без збереження заробітної платні так як написано  в 

приказі. Прошу надати в деканат інформацію про відмову від вакцинації або 

приніс довідку від сімейного лікаря згідно переліку захворювань для 

протипоказань для вакцинації. 

ПМК проводимо на наступному тижні. Зараз студенти ліквідують 

заборгованості. Куратори продовжують моніторити ситуацію по 

захворюванню студентів своїх закріплених груп. Куратори також по 




